



الهيئة العامة للطيران المدني

General Authority of Civil Aviation

Transaction Number : 51636/5

Attachments

Date : 1443/10/16
2022/05/17

المملكة العربية السعودية

KINGDOM OF SAUDI ARABIA



الهيئة العامة للطيران المدني

General Authority of Civil Aviation

(٢٥٦)

قطاع السياسات الاقتصادية
والتعاون الدولي

تعليم
GACA Circular

إلى: جميع الناقلات العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

To: All airlines operating in the airports of Saudi Arabia, including private aviation.

الموضوع: التزام الركاب المغادرين من مطارات المملكة بعدم وضع السوائل (عبوات زمزم) داخل الأمتنة الشخصية الموزونة.

Subject: Prohibition of carrying liquids (Zamzam packages) inside their checked-in baggage by passengers on all flights departing from Saudi Arabian Airports.

Reference:

المراجع:

Article (23) of the Civil Aviation Law.

المادة (٢٣) من نظام الطيران المدني.

Instructions:

التعليمات:

- All airlines departing from the Kingdom's airports shall not allow passengers to carry liquids (Zamzam packages) inside their checked-in baggage.
 - Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders. Legal procedures shall be initiated against violators who will be held responsible.
- يجب على جميع الناقلات المغادرة من مطارات المملكة عدم السماح للمسافرين بوضع السوائل (عبوات زمزم) داخل أمتعتهم الشخصية الموزونة.
- ان عدم الالتزام بالتعليمات التي تصدرها الهيئة يعد مخالفه صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميله المسؤلية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد.

نائب الرئيس التنفيذي للسياسات الاقتصادية والتعاون الدولي
Executive Vice President for Economic Policies and International Cooperation

منه



نائب الرئيس التنفيذي للسياسات الاقتصادية والتعاون الدولي
Executive Vice President, Economic Policies and International Cooperation